
  

Protokół Nr 12 .2016

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 28 września  2016r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 15

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1. Czykwin Mikołaj

2. Misiejuk Włodzimierz

3. Czmiel Jan

4. Karpiuk Jerzy

5. Kot Michał

6. Kendyś Wiktor

7. Oksentiuk Nina

8. Rybak Mikołaj

9. Szimoniuk Walentyna

10. Szymaniuk Irena

11. Mikulicz Leon

12. Karpiuk Andrzej

13. Korch Wieczysław

14. Leoniuk Mikołaja

15. Holonko Mikołaj

Ponadto w sesji udział wzięli :

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

 2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne



 3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

4. Mikołaj Janowski – Radny Województwa Podlaskiego, Kierownik PZDR

5. Jan Dynkowski – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Hajnówce

6. Jarosław Gerasimiuk – Radny Powiatu Hajnowskiego

7. Jan Korcz – Radny Powiatu Hajnowskiego

8. ppłk Konstanty German – Komendant Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych

oraz sołtysi wsi:

1.  Anna Charytoniuk

2. Marek Chmara         

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.00 otworzył 12  zwyczajną Sesję 

Rady Gminy. 

Stwierdził obecność 15 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Przywitał 

zaproszonych gości, Wójta Gminy, radnych, sołtysów oraz wszystkich pozostałych uczestniczących 

w sesji (listy obecności radnych i pozostałych osób uczestniczących w obradach stanowią załącznik 

do protokołu).

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał zaproponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Przedstawienie zagrożeń oraz aktualna sytuacja dotycząca afrykańskiego pomoru świń.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy Dubicze Cerkiewne. 

2) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu.

4) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Hajnowskiemu.

5) zmiany w budżecie gminy.



6) zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2015 -2032

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie 12 Sesji Rady Gminy

Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  do  Rady  Gminy   o  zgłaszanie  ewentualnych  wniosków  i 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad.

Następnie zgłosił do porządku obrad projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do realizacji projektu i złożenia wniosku o jego dofinansowanie, w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014- 2020, Oś priorytetowa III KOMPETENCJE 

I  KWALIFIKACJE,  Działania  3.1  Kształcenie  i  edukacja,  Pod  działanie  3.1.2  Wzmocnienie 

atrakcyjności  i  podniesienie  jakości  oferty  edukacyjnej  w  zakresie  kształcenia  ogólnego, 

ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych. 

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  przedstawionego  projektu   uchwały.    

 Rada Gminy w głosowaniu jawnym  jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów „za”) przyjęła  nowy 

porządek obrad, który po zmianach brzmi następująco.

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Przedstawienie zagrożeń oraz aktualna sytuacja dotycząca afrykańskiego pomoru świń.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy Dubicze Cerkiewne. 

2) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu.

4) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Hajnowskiemu.

5) zmiany w budżecie gminy.

6) zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2015 -2032

7)wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu i złożenia wniosku o jego 

dofinansowanie, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na 

lata 2014- 2020, Oś priorytetowa III KOMPETENCJE I KWALIFIKACJE, Działania 3.1 

Kształcenie i edukacja, Pod działanie 3.1.2 Wzmocnienie atrakcyjności i podniesienie jakości oferty 

edukacyjnej w zakresie kształcenia ogólnego, ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych. 



8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie 12 Sesji Rady Gminy

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty.

Do punktu 4

Wójt Gminy Leon Małaszewski w odpowiedzi na interpelacje radnych  poinformował, że  wniosek 

Pana  radnego wsi  Górny Gród, Starzyna, Bobinka Krągłe, Nikiforowszczyzna,  Wygon Wiktora 

Kendyś    w  sprawie  rozbudowy wodociągu  w Starzynie  został  zrealizowany.  Wodociąg  został 

rozbudowany systemem gospodarczym w miesiącu  lipcu  2016r.  Materiały zostały zakupione w 

trybie zapytania ofertowego, wykonawca robót budowlanych wykonał prace podstawowe, a prace 

pomocnicze pracownicy Urzędu Gminy.

 Wójt  poinformował,  że  roboty  elektryczne  dotyczące  założenia  oświetlenia  ulicznego  w 

miejscowości  Krągłe  zostały  odebrane  przez  PGE Bielsk  Podlaski,  a  urząd   podjął  czynności 

związane z podpisaniem umowy na dostawę i dystrybucję energii elektrycznej.

W  sprawie  wniosku  Pana   Wieczysława  Korch  radnego  wsi  Witowo,  Pasieczniki  Małe, 

Kraśkowszczyzny dotyczącego remontu przepustu wraz z zastawkami  na kanale Długi Bród – 

Witowo pismo zostało wysłane do WZMiIW w Białymstoku.

Następny wniosek  dotyczył budowy przydomowej oczyszczalni ścieków przy świetlicy wiejskiej w 

Witowie. Wójt poinformował, że będzie ona ujęta do realizacji w projekcie przy składaniu wniosku 

o dofinansowanie ze środków Unii Europejskich.

Kolejny złożony wniosek przez Pana radnego wsi Jelonka, Czechy Orlańskie Jana Czmiel dotyczył 

posprzątania  żwirowni  i  jej  ogrodzenia  w  miejscowości  Jelonka.  Wójt  poinformował  że  prace 

porządkowe zostaną wykonane w przyszłym tygodniu przez pracowników Urzędu Gminy.

Drugi wniosek Pana Radnego dotyczący wycinki dwóch lip w miejscowości Jelonka jest w trakcie 

realizacji.  Obecnie  prowadzone  jest  postępowanie  administracyjne  w  sprawie  wycinki  drzew. 

Wniosek o wycinkę został złożony do Starostwa Powiatowego w Hajnówce.

Wójt poinformował ,że wniosek dotyczący likwidacji dzikiego  wysypiska w miejscowości Czechy 

Orlańskie ze względu na wysoki koszt może być zrealizowany w przyszłym roku.



Wnioski  Pana  Radnego  wsi  Długi  Bród,  Zabagonie  Wiluki,  Piaski  Pana  Andrzeja  Karpiuk 

dotyczące uzupełnienia ubytków w jezdni drogi powiatowej Długi Bród – Witowo oraz wycinki 

topoli rosnących w pasie tej drogi i ścinania poboczy na w/w drodze  zostały przesłane do Zarządu 

Dróg Powiatowych w Hajnówce.

Kolejny wniosek dotyczący odkrzaczenia  drogi  Długi  Bród -Witowo został  zrealizowany przez 

pracowników Urzędu Gminy.   

Wnioski  Pana   Radnego  wsi  Jagodniki  dotyczące  wyrównania  nawierzchni  drogi  gminnej  w 

miejscowości Jagodniki „Morgowaja” oraz drogi Jagodniki – Orzeszkowo zostały zrealizowane.

Wniosek  dotyczący  ustawienia  znaku  zakazu  dotyczącego  ograniczenia  tonażowego  na  drodze 

Jagodniki – Dubicze Osoczne nie został zrealizowany z powodu braku zgody na ustawienie w/w 

znaku przez zarządcę drogi.

Wójt poinformował,  że wniosek Radnego wsi Istok Pana Michała Kot dotyczący wytyczenia w 

innym miejscu niż dotychczas przebiegu drogi gminnej w miejscowości Istok. został zrealizowany, 

Natomiast drugi wniosek dotyczący ustawienia krawężników na obrzeżach jezdni drogi powiatowej 

celem  poprawienia  spływu  wód  opadowych  i  zapobiegania  niszczeniu  nawierzchni   jezdni 

asfaltowej  mimo, iż  był  już wielokrotnie  składany przez Pana Radnego do tej  pory nie został 

zrealizowany. Wniosek ten ze względu na brak środków finansowych nie może  być zrealizowany 

przez Zarząd Dróg Powiatowych.

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk Radnego wsi Werstok, Wojnówka dotyczący wykoszenia poboczy 

dróg  gminnych  został  zrealizowany.  Realizacja  wniosku   dotyczącego  budowy  przydomowej 

oczyszczalni  ścieków w świetlicy wiejskiej  w Wojnówce  została  przewidziana  przy składaniu 

wniosku o dofinansowanie ze środków Unii Europejskich.

Wniosek   Radnego  wsi  Rutka  Pana  Mikołaja  Leoniuk  w  sprawie  naprawy  drogi  gminnej  w 

kierunku  byłego  wysypiska  śmieci  został  zrealizowany.  Wójt  poinformował,  że  naprawę 

przeprowadził Pan Piotr Kiryziuk, który korzystał z niej przy budowie stawu.  Naprawa przepustu 

na  drodze  dojazdowej  do  posesji  Pana  Adamiuka  zostanie  wykonana  po  umocnieniu  się 

wykonanych  betonowych  kręgów.  Wniosek  dotyczący  wykoszenia  poboczy  dróg  został 

zrealizowany na terenie całej Gminy.

Wniosek radnego wsi Dubicze Cerkiewne Pana Włodzimierza Misiejuka dotyczy naprawy drogi 

zagumiennej w miejscowości Dubicze Cerkiewne, został wykonany i  droga została wyrównana. 

Jednakże doły, które znajdują się na tej drodze wymagają nawożenia i z uwagi na brak środków 

prace te zostaną zrealizowane w przyszłym roku.

Wójt Gminy poinformował również o zrealizowanych innych zadaniach:



- zakończono remont świetlicy wiejskiej w miejscowości  Istok.

- w dniu 15 września 2016 roku został złożony do PUW w Białymstoku wniosek o dofinansowanie 

przebudowy ul. Osiedlowej i Polnej w miejscowości Dubicze Cerkiewne z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych.

-  podpisano  porozumienie  z  Nadleśnictwem  Hajnówka  i  Bielsk  w  sprawie  dofinansowania 

przebudowy  dróg gminnych w ramach funduszu leśnego na 2016 rok.

- w świetlicy wiejskiej w Werstoku został pomalowany i zakonserwowany dach.

Do punktu 5.

 Zagrożenia oraz aktualną sytuację dotyczącą afrykańskiego pomoru świń przedstawił  Powiatowy 

Lekarz Weterynarii Pan Jan Dynkowski na posiedzeniu Komisji Rady Gminy

  

Do punktu 6.

Wniosek Pana  Wiaczesława Korch radnego wsi Witowo , Pasieczniki Małe, Kraśkowszczyzny 
w sprawie:

- ustawienia na przystanku PKP w Witowie   wiaty przystankowej

- wykonania przepustu na cieku głównym przy drodze gminnej Witowo – Pasieczniki Małe (przy 
zakręcie)

Wniosek Pana Jana Czmiela radnego wsi Jelonka, Czechy Orlańskie w sprawie:

- naprawy zastawki na rzece Orlanka w okolicach wsi Jelonka

- obkoszenia drogi Jelonka – Suchowolce -Saki

- obkoszenia  zjazdu z drogi wojewódzkiej do miejscowości Jelonka oraz wyjazdu z Jelonki na 
drogę wojewódzką.

Wniosek  Pana  Wiktora  Kendyś  radnego  wsi  Starzyna  Górny  Gród,  Bobinka,  Krągłe, 
Nikiforowszczyzna,  Wygon  w sprawie:

- zmiany nazwy miejscowości Krągłe na Krugłe (ponowienie wniosku)

- naprawy gwarancyjnej  drogi Krągłe - Wiluki

Wniosek Pani Walentyny Szimoniuk radnej wsi Grabowiec w sprawie:

- naprawy przepustu w miejscowości Grabowiec droga koło Pani Niny Wasiluk (przepust obecnie 
nie ma drożności)

- odkrzaczenia drogi powiatowej Grabowiec – Rutka

- naprawy przepustu przy sklepie w miejscowości Grabowiec



Wniosek Pana Andrzeja  Karpiuk  radnego  wsi  Długi  Bród,  Zabagonie  Wiluki,  Piaski w 
sprawie:

- odkrzaczenia zjazdu przy  drodze Wiluki – Werstok (wyciąć śliwki)

-  wyprofilowania drogi Wiluki – Wojnówka (ściąć pobocze)

Wniosek Pana Mikołaja Holonko radnego wsi Jagodniki w sprawie:

- naprawy drogi gminnej Jagodniki – Orzeszkowo poprzez nawiezienie żwiru przy zjeździe z drogi 
wojewódzkiej przy posesji nr 41

- odkrzaczenia drogi Dubicze Osoczne – Jagodniki.‘

Wniosek Pana Michała Kot radnego wsi Istok  w sprawie:

- nie doręczenia korespondencji pocztowej w terminie

Wniosek Pana Mikołaja Rybaka  radnego wsi Tofiłowce   w sprawie:\

-  wcześniejszego  zapalania  oświetlenia  ulicznego  w miejscowości  Tofiłowce  (wniosek  poparło 
większość radnych z pozostałych miejscowości z prośbą o zmianę czasu na wcześniejszą godzinę)

- wyrównania drogi gminnej Tofiłowce – Rutka

Wniosek Pana Jerzego Karpiuka radnego wsi Werstok, Wojnówka  w sprawie:

- naprawy   przepustu na rzece Policzna w miejscowości Wojnówka 

- obkoszenia rzeki Policzna

-  właściwego naniesienia  na mapie rzeki Policzna 

- poprawienia jakości znaków drogowych, tablic informacyjnych i ustawienia ich we właściwych 
miejscach

- wystąpienia z wnioskiem do spadkobierców (właścicieli) „dworku” w Jodłówce w celu ratowania 
tej nieruchomości od zniszczenia.

- wyrównania drogi zagumiennej  w miejscowości Werstok od krzyżówki z drogą powiatową w 
kierunku miejscowości  Kleszczele.

- remontu świetlicy wiejskiej w Wojnówce

- przygotowania projektu na przydomowe oczyszczalnie  ścieków w miejscowościach Werstok i 
Wojnówka.

-  opracowania  stanowiska  odnośnie  remontu  drogi  Poryjewo  –  Czeremcha  z  uwzględnieniem 
ścieżki rowerowej ( w ramach  programu Polska-Białoruś-Ukraina).

Wniosek Pani Niny Oksentiuk radnej wsi Stary Kornin w sprawie:

- obkoszenia dróg gminnych w miejscowości Stary Kornin

Głos zabrał  Radny województwa podlaskiego Pan Mikołaj Janowski, który zgłosił wniosek, aby 
rozpocząć procedurę przebudowy drogi powiatowej Poryjewo – Policzna - Czeremcha wspólnie z 
czterema samorządami i w porozumieniu z Lasami Państwowymi.

Następnie głos zabrał Jan Korcz Radny Powiatu Hajnowskiego, który  poinformował, że w roku 
bieżącym na  drodze  powiatowej Witowo – Długi Bród planowane jest nawiezienie podbudowy, a 
w roku następnym dokończenie prac.  Poinformował również, że ogłaszane są przetargi na sprzedaż 
drzew rosnących w pasie dróg powiatowych, ale nie ma chętnych do zakupu.

Wójt stwierdził, że uschnięte drzewa, które stanowią zagrożenie  powinny być   wycięte.



Pan Mikołaj Janowski powiedział, że  pisma w sprawie obumarłych i zagrażającym drzew     należy 
kierować da Starosty Powiatu Hajnowskiego.

Do punktu 7

do ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy Dubicze 

Cerkiewne został omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany 

pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.96.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.

  

do ppkt. 2

Projekt  uchwały  w  sprawie określenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi również został  omówiony na komisji,   pytań nie zgłoszono, projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.97.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku



w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.

  

do ppkt. 3

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Hajnowskiemu  został 

omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.98.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu  

do ppkt.4

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Powiatowi  Hajnowskiemu został 

omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.99.2016



Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Hajnowskiemu

do ppkt.5

Projekt uchwały w sprawie  zmiany w budżecie gminy   został omówiony na komisji,  pytań nie 

zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.100.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie   zmiany w budżecie gminy

do ppkt.6

Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne 

na lata 2015 -2032   został omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został 

poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.101.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie   zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2015 

-2032 



do ppkt.7

Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  i  złożenia 

wniosku o jego dofinansowanie, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego  na  lata  2014-  2020,  Oś  priorytetowa  III  KOMPETENCJE  I  KWALIFIKACJE, 

Działania 3.1 Kształcenie i edukacja, Pod działanie 3.1.2 Wzmocnienie atrakcyjności i podniesienie 

jakości oferty edukacyjnej w zakresie kształcenia ogólnego, ukierunkowanej na rozwój kompetencji 

kluczowych.

Pani Dyrektor Zespołu Szkolno – Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych przedstawiła  projekt 

uchwały  na  komisji  Rady Gmin.  Radni  zwrócili  się  z  zapytaniem jakiej  wartości  ogólnej  jest 

projekt, a jaka kwota zaplanowana do zakupu sprzętu i wyposażenia szkoły.

Pani skarbnik wyjaśniła, że wartość ogólna projektu to 800 000,00zł natomiast kwota przeznaczona 

na  wyposażenie  szkoły  to  30%  wartości  ogólnej  projektu.  Pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 12.102.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 września   2016 roku

w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu i złożenia wniosku o jego 

dofinansowanie, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 

na lata 2014- 2020, Oś priorytetowa III KOMPETENCJE I KWALIFIKACJE, Działania 3.1 

Kształcenie i edukacja, Pod działanie 3.1.2 Wzmocnienie atrakcyjności i podniesienie jakości 

oferty edukacyjnej w zakresie kształcenia ogólnego, ukierunkowanej na rozwój kompetencji 

kluczowych.  

Do punktu 8

W  odpowiedzi  na  zapytania  i  interpelacje  radnych  Wójt  Gminy  poinformował,  że  wnioski 
dotyczące naprawy dróg powiatowych zostaną przesłane do Zarządu Dróg Powiatowych, natomiast 



wnioski  w  sprawie  naprawy  stanu  technicznego  urządzeń  wodnych  zostaną  przesłane  do 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Białymstoku.

 Zostanie też  wysłane   pismo do Poczty Polskiej.

W sprawie ponownego wniosku Pana Wiktora Kendyś Pan sekretarz gminy Mikołaj Ławrynowicz. 
Poinformował,  że  w  dniu   28  sierpnia  2016  w  miejscowości  Krągłe  została  przeprowadzona 
konsultacja społeczna z mieszkańcami zamieszkałymi na terenie miejscowości Krągłe w sprawie 
zmiany  nazwy  miejscowości  z  Krągłe  na  Krugłe..  Mieszkańcy  zostali  poinformowani  o 
przeprowadzeniu konsultacji poprzez publikacji na naszej stronie internetowej  zostały umieszczone 
ogłoszenia  na  tablicy ogłoszeń.  Wyznaczona do tego celu  komisja   do spraw przeprowadzenia 
konsultacji przekazała ankiety. Wynik po konsultacjach to 1 osoba za zmianą  nazwy miejscowości 
czyli  na  TAK ,  4  przeciw  czyli  na  NIE.  W ankiecie  wzięło  udział  5  osób,  a  ustalony wynik  
wskazuje, że większość mieszkańców nie chce zmiany miejscowości. Wniosek radnego w związku 
z tym jest bezpodstawny.

Na  pozostałe  interpelacje  i  zapytania  radnych  udzielił  odpowiedzi  Wójt  Gminy,  który 
poinformował, że drogi gminne będą naprawiane w miarę posiadanych środków, zostaną również 
obkoszone pobocza  dróg gminnych  przez pracowników gminy. 

Do punktu 9

W sprawach różnych głos  zabrał  Pan Marek Chmara,  który poprosił  o   uzupełnienie  skrzynek 
przeciwpożarowych w sołectwie Długi Bród.

Następnie głos zabrał Pan Radny Mikołaj Rybak i poprosił  o przestawienie zegara zapalającego 
oświetlenie uliczne na wcześniejsze załączanie.

Głos  zabrał  Mikołaj  Janowski  Radny Województwa Podlaskiego,  który przekazał  informację w 
sprawie zasad przemieszczania świń w związku z wystąpieniem na terenie Polski afrykańskiego 
pomoru świń (ASF). Gminy na terenie Powiatu Hajnowskiego zostały podzielone na strefy tj. strefa 
żółta (obszar ochronny), strefa czerwona (obszar objęty ograniczeniem), strefa niebieska (obszar 
zagrożenia)  podkreślił,  że  należy ściśle  przestrzegać  zasad  związanych  z przemieszczaniem się 
trzody.  Zaprosił  również  mieszkańców  do  odwiedzania  ODR  w  Hajnówce  szczególnie  przy 
trudnościach związanych z wypełnianiem nowych wniosków na dopłaty bezpośrednie czy innej 
pomocy związanej z prowadzeniem gospodarstw rolnych. 

Do punktu 10

   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i 

osobom zaproszonym za udział w sesji i o godzinie 15.15 zamknął obrady  12 Sesji Rady Gminy.

 
            Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                               Jerzy Karpiuk

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk                                                      



                                                                                                    


